
 

עדכון בדבר פגישה שהתקיימה עם רשם    -ממשיכים לפעול למענכם 

 10.11.2020המהנדסים והאדריכלים ביום 

 2020 נובמבר

 

 חברים יקרים, 

 

ירושלים, עם רשם המהנדסים והאדריכלים, אדר'  , התקיימה ישיבת עבודה חשובה ב 10.11.2020ביום 

 סטפן אבוחדרה.   –אינג' 

במהלך הישיבה הועלו סוגיות חשובות לקידום פעילותו הרחבה של ציבור המהנדסים והאדריכלים והיא  

 התקיימה באווירה עניינית ופרודוקטיבית מאד. 

שאים וניכר כי קיים שינוי מתבקש  רשם המהנדסים והאדריכלים פועל בימים אלו, בקידום מס' נרחב של נו

 בהתייחס לסוגיות ענפיות רבות, אשר לא זכו לטיפול במרוצת השנים. 

בתום הישיבה, איחלנו לרשם המהנדסים והאדריכלים הצלחה רבה בהמשך פעילותו החשובה לטובת  

 כלל העוסקים בענף. 

 

 בברכה, 

 און )ת. ניהולי(-עו"ד ליאור בר 

   מנכ"ל  

 

 

 

 


